


• De asemenea am luat la cunoştinţă de problemele cu care se confruntă cetiiJcnii, care

sunt de compe1enţa Consiliului Judetean şj le-am trimis spre rezolvare direotiilor dm 

cadrul CONSILIU/ ( li Jl ll)/i/Z,:,.rN Hl.'f!Uf(,-1-NÂSĂI !JJ.

• În urma vizilclor pe leren în cadrul jude1ulul nostru am constalllt că nu se respecta

prevederile I-IG 974/2004. Am ins1iinţa1 conducerea ( 'ONSIIJI 'l.l/1 .li '/JETl:,AN

despre această problemă prin adresa nr 11438 din da1a de 13 07 2017 care la rândul

sâu a sesizat l'ref<!cutra ./11de111/,11 JJ/S[RI/A-NĂSĂUIJ. Am primit răspuns de la

lns1i1u1ia Prefec1ului IJIS/10/ . .J-AtfS,ifl!). câ se vor lua măsuri pencru rezolvarea

ace.�1ei probleme importame pentru săniltntea populnjlei judeţului HI.\T/Ul,1.

N,iSĂlll>. dar piină in prezent . nici un p,imar din judet nu a luai n1c10 miisură În

cursul anului 2018 voi insista către Direcţia de Sănă1a1c Publicii pentru somarea

primar1Jor de n imra i.n legalitate în ceea ce pnveşte prevederile HG nr. 974 din 2004

• În nnul 2018 im1 propun să panic,p lunar la cel puim o sedinJă a Consiliilor locale din

jude1ul Bistri1a-Nilsăud, pen1ru a lua la cunoştin1.1 despre problemele cu care se

confhmtii cetA1enu jude1ului nostru ş1 de a le trunsm11e mai depane spre rezolvare

insiitutiilor competente
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